

Närvarande:

Lars Henriksen, Ordförande
Lars Håkansson, Kassör
Ylva Mellin, vice ordförande
Lina Falk, Sekreterare
Mikael Nilsson, ledamot
Sofie Nilsson, ledamot
Jan Larsson, adj. Kansliet, varpakonsulent



Protokoll fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2021-08-05

§ 16. Mötets öppnande.

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte. Ett speciellt välkomnande till Sofie Nilsson och Mikael Nilsson som var inbjudna till kvällens sammanträde.

§ 17. Fastställande av dagordning.

Mötet beslutade att godkänna dagordningen.

§ 18. Protokolljustering. Protokoll 2021-06-03.

Protokollets beslut gicks igenom och godkändes därefter.

§ 19. Skrivelser

Gotlands Varpaförbund – Coronacentimetern

Lars Henriksen har skickat svar på skrivelsen ifrån Göran Fransson/Gotlands Varpaförbund.

VU godkände skrivelsen och lade den till handlingarna.

Arbetsbeskrivning projektgrupper 2021

Arbetsbeskrivningar för samtliga projektgrupper har sammanställts i ett kompendium. Kompendiet gicks igenom och godkändes därefter.

Varpafilm

Lars Henriksen har varit i kontakt med Joakim i Västergarn angående en eventuell varpafilm. Joakim ska återkomma med förslag.

Återstartsplan

En mall för återstartsplan har skickats ut från RF. Diskussion fördes kring mallens olika delar. Jan Larsson sammanställer förslag som uppkommit under diskussionen och skickar därefter in mallen till RF.

Vid ytterligare synpunkter ska dessa skickas in till kansliet innan måndag 9/8.

VU beslutade att ansvariga för återstartsplanen är VU.

Förbundsutvecklingsplan

Jan Larsson har gjort en sammanställning av inkomna anteckningar till förbundsutvecklingsplan. Sammanställningen gicks igenom och godkändes.

Vid eventuellt ytterligare synpunkter ska dessa skickas in till kansliet senast 9/8.

Postlistan godkändes och lades till handlingarna.

Åtgärdslistan gicks igenom och godkändes.

§ 20. Licenser/Övergångar

Benny Broberg från Södertälje VK till Sanda IF

Olof Lithberg från Hablingbo IK till Sanda IF

Anders Johansson från Fårö IF till Sanda IF

VU beslutade att godkänna övergångarna och önskar kastarna stort lycka till i den nya föreningen.

§ 21. Rapporter.

Ordförande

- 7 juni svarat på skrivelse från Göran Fransson, Gotlands Varpaförbund
- 14 juni Deltagit på VK Kulans årsmöte i Dals-Långed. Var ordförande på mötet
- 14 juni Styrelsemöte med Idrottsalliansen, Teamsmöte
- 21 juni Teamsmöte med RF
- 23 juni Teamsmöte med RF
- 30 juni Årsmöte med sportalliansen, Digitalt möte
ändring på utdelning, inte varje år utan nästa utdelning kommer att betalas ut 2024.
- 18 juli Skrivit Henriksen frågor till Nabben nr 3/21 med manusstopp den 15 augusti

Sekreterare

- Varbergs VK skickat in samtliga uppgifter inför granskning från LOK-stödsgruppen och har blivit godkända utan önskemål om komplettering.

Vice ordförande

- Förberedelser inför SM i Skokloster är igång. För tillfället håller samtliga anmälningar på att sammanställas.
- Tyvärr dåligt med anmälningar för hästskovarpa. Arbetar med detta.
- Tyvärr blir det ingen mix för oldgirls/oldboys/ungdomar Pga för få anmälningar. En annan tävling kommer att arrangeras för dessa klasser.

Kassör

- Vi har erhållit stöd från framtidsfonden på 30 000 kr

- Lämnat in deklARATIONEN för 2020
- Sammanställt balans- och resultatredovisning för 2021 Jan-Juni, bifogas kvällens möte
- Påbörjat sammanställning av LOK-aktiviteter för 2020
- Betalat in 300 kr i årsavgift för Idrottsalliansen

Sofie Nilsson

- Tillsammans med Thomas varit ute och träffat ungdomar hos Sanda IF och Mulde VK. Ungdomarna har fått svara på ett antal frågor. I samband med träffen lämnades det även ut en idrottsskadeväska.
- Tillsammans med Thomas haft en träff angående regler för ungdomstävlingar. Ett första utkast håller på att renskrivas.
- Man har haft en prova-på-aktivitet i föreningen. 70 ej tidigare medlemmar kom och testade på.

Mikael Nilsson

- Augustipärken 7 lag anmälda till lördag 7 augusti. Arrangörer är Essendon och FGI tillsammans med Magis Thomsson och Mikael Nilsson på plats. Det kommer att skrivas en artikel om Augustipärken till kommande nummer av Nabben.
- Inställt Stångaspel trots arbete med att göra ett anpassat spel. Vi jobbar nu med att säkra ekonomin, söker stöd för permittering.
- Vid bokning av parkplaner vid Region Gotland är fotboll prioriterad, vi kan boka men våra tider blir borttagna utan att vi godkänner.
- Stångaspelen har 100 årsjubileum 2024. Vi ser en risk att tappa 30 % av allt och måste ta höjd för det.
- Vi jobbar också med att ta igen de förlorade åren av utveckling. Frigöra tid som kanslist kan lägga till verksamhet. Digitalisering är steg ett, vi är igång med digital anmälan. Steg två är match och webb. Steg tre när vi går live. Detta kommer att ge en helt ny förutsättning för regelförståelse och hur vi kan sprida våra idrotter.
- Parasport arbetet påbörjat. Kontakter upprättade med föreningar inom Para. Inledd träning på gympalektioner vid särskolan. Vi har tillverkat nya parkbollar som är lite större och lite mjukare. Varpor finns redan i metall och gummi.
- Internationellt samarbete med Holland och Kanarieöarna. Samarbetet är initierat men inte mer än så. Vi siktar på 3-5 årigt projekt och vi ska göra en förstudie.
- Sofie Lindström är ny bollansvarig. Vi har beviljats stöd från Hemslöjdsförbundet för vårt utvecklingsarbete. Ny kurs startar i höst. Skinnen finns ett bekymmer med. Vi jobbar ihop med Filip Villners (Skindverkstan och Gotland 365) för att hitta rätt kvalitet. Vi ska bygga en skinnpress.

Varpakonsulenten

Har gjort:

- 8 juni Svenska Spel Teamsmöte

- 17 juni Anette Nordberg "Våga vilja vinna tillsammans" Teamsmöte
- 18 juni Projektstöd Teamsmöte
- 21 juni Kompensationsstöd
- 23 juni Projektstöd Teamsmöte
- 30 juni Årsmöte Sportalliansen Teamsmöte

Skall göra:

- Löpande arbete

§ 22. Idrottsmedel

Mikael Nilsson kommer att delta på samtliga kommande VU-möten fram tills förbundsmötet.

§ 23. Höstkonferens 2021 12-14 november. Oskarshamn

I samband med höstkonferensen planeras det för en träff med Stefan Carlsson för att diskutera SM i Ronneby 2022.

Lina kommer ej kunna delta på höstkonferensen pga familjeskäl.

§ 24. Nabben

Nästa nummer av Nabben har manusstopp den 15 augusti. Samtliga i styrelsen bör skriva till nästkommande nummer.

§ 25. Ungdom

Inget nytt

§ 26. Svenska Mästerskapen 2021.

SM i Skokloster

Sofie rapporterar att avtackning av ungdomar som nästa år blir juniorer var väldigt uppskattat förra året. Förslag på att tacka av ungdomar även 2021.

VU beslutade enligt förslaget.

Gemensamt boende i gympasal för ungdomar. Förslag om att förbundet står för kostnaden för hyra av gympasalen.

VU beslutade enligt förslaget.

En gemensam grillkväll är planerad för ungdomarna på lördagskvällen vid gympasalen. Förslag: Att förbundet står för kostnaden av denna. Kenneth Mellin ansvarar för att köpa in samtligt material och fakturerar sedan förbundet.

VU beslutade enligt förslaget.

Lottning

Sofie kan vara behjälplig med lottning av ungdomar när det kommer till ålder och klassning.

§ 27. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

§ 28. Nästa VU möte

Nästa VU möte är planerat till den 7 september kl 18.30. Mötet kommer att ske digitalt via teams.

§ 29. Mötets avslutning.

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och avslutade därefter mötet.

5 augusti 2021

Ordförande Lars Henriksen

Handwritten signature of Lars Henriksen in blue ink, written over a horizontal line.

Sekreterare Lina Falk

Handwritten signature of Lina Falk in blue ink, written over a horizontal line.